
Referat - Arsmøte ldrettsrådet i Bergen
Sted: Bergen inkluderingssenter
Dato:05. juni2025

Ä,pning og hilsningstaler fra gjester (kl. 18.00 - 19.10)

Styrelecler i ldrettsråclet ¡ Bergen (lRB), DaçJ Jarle Aksnes, ønsket velkommen til årsmøte, og takket

de frammøtte.

Roar Andersen, som dessverre ikke kunne delta på møtet, ble takket av som daglig leder i lRB, og

styremedlem Atle Houg Ringheim holdl en kort tale til hedersgjesten og takket for flott innsats i 40

års tjeneste. Ringheim kunrre også videreformidle at Roar Andersen har fått Det Kongelige Selskap

for Norges Vel sin medalje for lang og tro tjeneste. Medaljen tildeles arbeidstakere som har arbeidet

minst i 25 år hos samme arbeidsgiver. Medaljen blir overlevert til Roar Andersen ved første

anledning.

Dag Jarle Aksnes introduserte Thomas Lee som ny daglig leder i lRB, og ønsket han velkommen.

Nestleder i styret, Siren Preto, informerle kort om prosessen styret har hatt for å f,nne, og anse.te, ny

daglig leder. Thomas Lee takket for tilliten, og informerte kort om noen av prioriteringene IRB skal

jobbe med fremover.

Aksnes ga ordet til invitert gjest og byråd for næring, kultur og idrett, Reidar Digranes (Sp). Digranes

takket for innsatsen som blir lagt ned for idretten, og hevdet at idretten i Bergen er avgjørende fcr
samhold, mestring og gode live. Han pekte på at kommuneØkonomien er stram og preget av

budsjettkutt, og prioriteringer vil derfor være nødvendig. Byråden presiserte at han ønsker å forlsette
å jobbe for å utvikle og investere i idretten, og det er viktig å prioritere samspill mellom kommunen

og private aklører. Digranes trakk også fram at de frivillige er hjertet og ryggraden i idretten. Harr vil

også fortsette å jobbe for at Bergen tihrekker seg større arrangement i tillegg til den lokale

aktiviteten, og at dette er med på å skape varige verdier i idretten. Digranes rettet også en egen takk

til <den levende legenden, Roar Andersen), og han ser frem til å fortsette samarbeidet med IRB

IRB hadcle invitert en gruppe lokale politikere til årsmøte og de ble oppfordret til å si noe om sin:
tanker og ambisjoner for idretten og utviklingen av denne i Bergen. De fikk alle tre minutter hver på

talerstolen. I tlllegg til Reidar Digranes, byråd for næring, kullur og idrett, var følgende også invltert til

årsmøtet: Kjersti Toppe, stortingsrepresentant (Sp), Vasan Singaravel, kommunestyrerepresentlnt
(H), Martin Jonsterhaug, kommunestyrerepresentant (FrP), Benjamin Jakobsen,

stortingsrepresentant (Ap), oS Trond Tystad, kommunestyrerepresentant (Bergenslisten). Alle

representantene fremhevet viktigheten idrett har for å skape fellesskap, samhold, inkludering,

trygghet og tilhørighet, og at idretten er med på å skape gode verdier og legger til rette for god

samfunnsutvikllng.

Erik K. Halvorsen, Bergen Vest Svømmeklubb, ledet deretter en panelsamtale med de overnevnte

politiske representantene. Tema som ble debattert var m.a. investeringer i anlegg, bidrag fra pri'zate

aktører, stramme budsjett og kommuneøkonomi, byråkrati, smarte og fleksible løsninger,

enerettsmodellen og momskompensasjon og gratisprinsippet.

Formell gjennomføring av årsmøte, kl. 19.20 - 21.00

Sak I - Konstituering av årsmøte

A) Godkjenning av innkalling, saksliste og forretningsorden

Forslag fra styret: lnnkalling, saksliste og forretningsorden godkjennes.

Vedtak forslaget ble vedtatt.





B) Valg av dirigent og referenter

Forslag fra styret:

Erik K. Halvorsen velges som årsmøtedirigent.
Lene Fjeldsbø og Sandrino A. Knustad velges som referenter

Vedtak Forslaget ble vedtatt.

C) Valg av desisorer

Forslag fra styret: Torbjørn Andersen og Sigrid Eilifsen velges som desisorer

Vedtak Forslaget ble vedtatt.

D) Godkjenning av fremmøtte representanter

Sandrino A. Birkeland gikk igjennom deltakerlisten, og endringer etter innregistrering ved ankonrst.

Vedtak Delegatene ble godkjent - 54 representanter med stemmerett.

Sak 2 - Behandle styrets årsmelding

Dirigent Erik K. Halvorsen hadde gjennomgang av noen av hovedpunktene fra styrets årsmelding. I

tillegg ble LIM-prosjektet ytterligere presentert v/Sandrino A. Knustad.

Forslag fra styret: Arsmeldingen til styret godkjennes.

FØlgende hadde ordet i saken: Det var ingen kommentarer under gjennomgangen av årsmeldin3en.

Vedtak forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 3 - Anlegg

Styrelecler Dag Jarle Aksnes hadde en gjennomgang av status på tre av de større anleggene som

det er viktig å få realisert; Slettebakken, Slåtthaug og Krohnsminde (s. 18). Aksnes nevnte også noen

av de andre anleggene som IRB jobber med å reparere og utvikle, og trakk spesielt frem skianlegget

på Totland og Byarena (s. 21). I tillegg gjorde han oppmerksom på de seks prinsippene for utvikling

av anlegg som IRB synes er viktige (s. 22).

Forslag fra styreL årsberelningen om anlegg godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken:

- Trond Tystad (Bergenslisten) - oppfordret til å fortsette arbeidet på slåtthaug.

- Jorill Kristiansen delegat 35. (Bergensalen lL) - viste takknemlighet for at Slettebakken blir

prioritert og satset På.
- Hans Eric Johansson:clelegal 49 (lL Fjell-kameratene, bordtennis) - oppfordret til at også

små idretter blir prioritert og respektert.
- Lisa Fosse delegat 76 (Krokeide lL) - uttrykte bekymring for at idrettslag forsvinner i

samband med forslag om nedleggelse av skoler i Bergen kommune (skolebruksplanen).

- Jan Magne Cederstrøm delegat 66 (Salhus lL) - uttrykte samme bekymring for idrettsl:get i

Salhus som for Krokeide lL.

- Tor Gjøstein delegat 47 (Fana lL) = oppfordret til å komme raskt i gang med anlegg på

Slåtthaug der lånegaranti, driftsstøtte og festestøtte allerede er på plass. Anlegget vil kunne

være et tilbud til svært mange idretter, også de mindre idrettene.





- Thomas Lee (lRB) - informerte om at IRB er i prosess med å gi innspill til skolebrukspianen

til Bergen kommune.
- forbjørn Andersen delegat 15 (Arna-Bjørnar lL) - ønsker å frnne fleksible løsninger for den

midlertidige håndballhallen i Arna.

Vedtak årsberetningen om anlegg ble tatt til orientering, og alle innspillene blir tatt t¡l etterretning.

Sak 4 - Behandle revidert regnskaP

Arsmøteclirigent og styreleder hadde kort gjennomgang av regnskapet.

Forslag fra styret revidert regnskap godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken

- Magnus Tvedt delegat 42 (Bergen vest svømmeklubb) - stilte spørsmål om plan for

overskuddet som IRB har Per i dag.

Vedtak forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 5 - Arbeidsprogram

Daglig leder, Thomas Lee, hadde en gjennomgang av det nye arbeidsprogrammet (Strategiplan

2025). Det er lagt ned mye arbeid med den nye strategien, og det er gjort en del endringer fra

lidligere år. Planen skal være el arbeidsverktøy som IRB skal bruke aktivt fremover, og målet er at

den skal være enkel, kort og ha konkrete og tydelige målsettinger.

Forslag fra styret: arbeidsprogrammet (Strategiplan 2025) godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken:

- Gunnar Ramsdal (Bønes lL) - ønsker at IRB legger opp til bydelsvise møter der man her

fokus på lokale saker. Dette vil bidra til å senke terskelen for å delta og fremme saker.

- Thomas Lee (lRB) - IRB har allerede planlagt á gjennomføre lokale teams-møter, der det er

mulig å diskutere status, ønsker og forventninger.
- Trond Tystad (Bergenslisten) - stilte spørsmål om hva som ligger i ønsket økt basistilskudd,

og hva basistilskuddet er.

- Thomas Lee (lRB) - basistilskuddet er per i dag ca. 1,1 millioner kr. Ønsker å få et

basistilskudd som også vilkunne dekke inn LIM (1,6 mill. kr.)og Aktivitetsguidene (1 m ll.

kr.). Totalt ca. 3,5-4 mill. kr.

- Hildur Straume (kontrollutvalget) - ønsket å presisere at overskuddet i år skyldes høye

renteinntekter.
- Nils Sandal (Vestland idrettskrets) - ønsket å takke for det gode arbeidet som foregår i

idretten ¡ Bergen, og understreket at dette er viktig som motivasjon og inspirasjon for hele

Vestland. Sandal oppfordret også til å fortsette det gode arbeidet i tiden fremover, behclde

og utvikle samarbeidet med kommune og lokalpolitikere, og fortsette å bygge tillit. Han

oppfordret til å ta vare på humoren og det å være et viktig ledd i utviklingen. IRB er en g:d
aktør for de verdiene vi alle snakker om og bidrar til livslang idrettsglede.

- Roald Bruun Hansen (Åsane Arena) - ønsket å presisere at en av de viktigstejobbene t I IRB

er å påvirke i politiske prosesser, og at IRB må være synlig og være med og bidra.

- Bjørn Hjelmås (NMK Bergen) - kommenterte at IRB har laget en ftn strategiplan, som både

er konkre't og viser til visjoner.
- Thomas Lee (lRB) - Strategiplan 2025vil bli lagt ut på nettsidene til IRB når disse er

oppdatert.

Vedtak forslaget ble enstemmig vedtatt.

3





Sak 6 - Behandle kriteriene for LAM

Årsmøtedirigent redegjorde kort for de tre kriteriene for fordeling av LAM-midler.

Forslag fra styret: følgende kriterier for fordeling av LAM-midler blir godkjent:

a) Alle icjrettslag som er stønadsberettigete får minimum 7000 kr

b) Lag som av strukturelle årsaker ikke er eller kan bli masseidrett (eksempelvis, kajakl..,

roing, seiling, bryting, boksing, judo, fekting, stup, bordtennis, bowling, vektløfting, skytittg og

bueskyting m.fl.) får 12000 kr ¡ grunnstøtte

c) lL som gir tilbud til mennesker med nedsatt funksjonsevne får 15000 kr i grunnstøtte.

d) IRB kan få inntil 5 7o av LAM i sin kornmune, og krever da ikkje kontingent frå sine

idrettslag.

Følgende hadde ordet i saken;

- Magnus Tvedt (Bergen Vest svømmeklubb) - stilte spørsmål om det er endrínger i kriteriene

i år. (Spørsmålet ble svart ut i årsmøtet; det er ingen endringer i kriteriene i år).

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 7 - Behandle innkomne forslag

lngen innkomne forslag.

SakS-Vedtabudsjett

Forslag fra styret forslag til budsjett blir godkjent.

Følgende hadde ordet i saken:

- Magnus Tvedt delegat 42 (Bergen vest svømmeklubb) - uttrykte Ønske for at IRB må bli

flinkere til å bruke penger, og unngå å ha 10 mill. kr. i egenkapital.
- Anders Hovden (lRB) - presiserte at det ikke er 1 0 mill. i egenkapital da noe av dette er

midler som er i fond og avsatt til drift av LIM og Aktivitetsguider.

Vedtak Fremlagte forslag til budsjett ble enstemmig vedtatt.

Sakg - Valg av styre, kontrollutvalg og valgkomite

Leder for valgkomiteen, Arild Hovland, redegjorde for valgkomiteens sammensetning og

arbeidsprosess, Valgkomiteen hadde mottatt to skriftlige forslag til nye kandidater. Valgkomiteen

har i sin innstilling tatt hensyn til kjønnsfordeling, alder, bydeler, og idretter. I tillegg har komiteen lagt

vekt på kontinuitet. Valgkomiteen presenterte deretter sin innstilling, og presenterte samtidig kc¡rt de

to nye kandidatene.

9.1 Valg av styret

Vaig av nestleder;

Forslag fra valgkomiteen: Siren Preto blir gjenvalg som nestleder

Vedtak forslaget ble enstemmig vedtatt.

Valg av øvrige styremedlemmer:

Forslag fra valgkomiteen:
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Vidar Steine
Geir lden
Cecilie Holm
Kent Trieu Nguyen

Vedtak forslaget ble enstemmig vedtatt

VaIg av varamedlemmer:

Forslag fra valgkomiteen :

Erlend Sunde
Janne Øksnes
Geir Eikenes
Alesia Emiliyanus

(1 år)

tny) ( r arJ

(1 åù
(1 år)

LøvHam håndball
Tertnes håndball
Bergensdalen lL

Bergensdalen lL

Mathopen lL
Bergen kunstløpsklubb
Ny-Krohnborg lL

Bergensdalen lL

Äsane CK

SØreide ldrettslag
BSI

Bergen Klatreklubb
Åsane Allidrett
Ulriken Eagles bbk

Bergen Vest lL

gjenvalg (2 år)

gjenvalg (2 år)

opprykk fravara (2 ër)
gjenvalg (2 år)

Vedtak: forslaget ble enstemmig vedtatt.

9.2 Valg av kontrollutvalg:

Forsla g fra valgkomiteen:

Leder Lena 0. Hopland

Medlem Rune Tertnæs

Varamedlem TommySørsdal

Vedtak forslaget ble enstemmig vedtalt.

9.3 Valg av valgkomite:

Forslag fra styret valgkomiteen blir gjenvalgt:

Leder Arild Hovland
Nestleder Gunn Halvorsen
Medlem Helene Myksvoll

Vara Marit Pettersen

opprykk frå vara (1 är)
gjenvalg (1 år)

ny (1 år)

Vedtak forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 10 - Valg av revisor

Forslag fra styret: Ola T. Gimnes og Anne Brit Lund blir valgt som revisor

Vedtak forslaget ble enstemmig vedtatt.

Bergen, 17.06.2025

5 tørrr{cJ-ct',rrrf
SandrÌno A. Knustad - Lene Fjeldsbø - referent
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Bergen, .. .:.u . .. .

G,
Tlrorbjørn Andersen - desisor igrid Eilifsen -

6




